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In this month’s newsletter: 

ONTransfer.ca Launches Non-Ontario Pathways, A.I.  

We’re hiring: Senior Research and Researcher  

Register Today: ONCAT’s Transfer Professional Development Day 

The Student Mobility & Pathways Conference Video Series: The Student
Panel 

ONCAT’s Monthly Infographic 

We are excited to announce that pathways from non-Ontario institutions and
beyond can now be added to ONTransfer.ca. Along with this expansion, we’ve
just introduced artificial intelligence (AI) to the site! In addition to classic filtering
capabilities, users will now be able to search the ONTransfer.ca pathway
database using natural language prompts -- for example, ‘I want to transfer to
Sheridan College’ or ‘I have a general arts and science diploma and want a
degree’. Check out the new site now!

file:///Users/janewaldner/Library/CloudStorage/OneDrive-ONCAT/15755579/Mailchimp%20/Campaigns/*|ARCHIVE|*
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We’re looking for a Senior Researcher to play a principal role in ONCAT’s
research projects and activities, and a Researcher to support various research
activities over the next 12 months. Applications for both positions will begin to
be reviewed on Friday, May 10, 2024. Join us in shaping the future of research
at ONCAT! Learn more and apply here.

Register Today: ONCAT's Transfer
Professional Development Day
Thursday May 23, 2024, Chestnut Conference Centre,
Toronto
ONCAT is hosting a Transfer Professional Development Day, a comprehensive
one-day event designed to foster professional development, facilitate
knowledge exchange, and cultivate a sense of community among Ontario’s
transfer professionals. This free, in-person interactive session offers an
opportunity to: 

https://oncat.easyapply.co/
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Network with transfer colleagues from across the province. 
Learn about new and exciting transfer initiatives that can support your
work. 
Participate in working sessions with your peers. 

Registration is free and available on a first-come, first-serve basis. 

Have you joined TAG, ONCAT’s Transfer Advisers
Group? 
Have you joined ONCAT’s Transfer Advisers Group (TAG), or do you have a
new transfer colleague on your team? By joining TAG, you’ll connect with a
dedicated community of transfer professionals from across the province who
meet regularly, share promising practices, discuss challenges, and explore
solutions. Membership is free and open to anyone involved in postsecondary
transfer; to join, please contact Sanja Pavlovic (spavlovic@oncat.ca). 

L-R: Moderator Jennifer Sparks; Shannon Fraresso, University of Guelph; Constant
Yen, Seneca College; Flora Barczi, George Brown College.

Register Now

mailto:spavlovic@oncat.ca
https://www.eventbrite.ca/e/oncats-transfer-professional-development-day-tickets-861705031947?aff=oddtdtcreator
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ONCAT’s Student Mobility & Pathways
Conference Video Series: The Student
Panel    
The Student Panel features current students and graduates who share
personal transfer stories and offer learners’ perspectives on pathways and
outcomes in Ontario.   

Moderated by the University of Guelph’s Jennifer Sparks, the panelists shared
personal insights on how they overcame challenges and found success, pre-
and post-transfer.   

“The students discuss what motivated their decision to transfer, what type of
transfer they engaged in, the resources they used to navigate their pathway,
and the transfer advisors, institutional staff, and other supporters who assisted
them during their unique educational journeys,” says Sparks. “Overall, it was an
important opportunity to share, reflect on, and celebrate the experiences of
transfer students.”

ONCAT’s Monthly Infographic  
This month’s infographic is from our very own ONTransfer.ca database!
Program Pathways are defined transfer routes from one postsecondary
program to another program. Pathways are created by postsecondary
institutions and are typically connected through related programs or fields of

https://youtu.be/3SQsYWWRJL0?si=uLMkuj6IytLfB6Br
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study (e.g. Accounting → Business Administration). Pathways may include
multiple institutions (colleges, universities, and Indigenous Institutes), have
specific admission and/or program requirements, and usually provide a student
with a transfer of courses/credit between institutions. 

We invite you to download and share this infographic with sector colleagues, on
social platforms, as printed posters or handouts. 

REMINDER TO SUBSCRIBERS:
Add ONCAT to Your Address Book to Keep
Receiving Our Newsletter!   
To ensure that our newsletter lands safely in your inbox, please add
communications@oncat.ca to your address book or safe sender list. By taking
this simple action, you'll help guarantee that you never miss out on the latest
news, updates, and insights from ONCAT. 

ONCAT is the province’s transfer expert. Together,
we’re improving opportunities for learner mobility in
Ontario. 

https://flic.kr/p/2phgaxY
mailto:communications@oncat.ca
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Dans le bulletin de ce mois-ci :

ONTransfer.ca lance le programme Parcours hors Ontario, I.A.
Nous recrutons : Chercheur/chercheuse principal.e et
chercheur/chercheuse
Inscrivez-vous dès aujourd’hui : Journée de développement professionnel
du CATON sur le transfert
Série de vidéos de la Conférence sur la mobilité et les parcours des
étudiants : Le panel d’étudiants
Infographie mensuelle du CATON

Nous avons le plaisir d’annoncer que les parcours des institutions hors Ontario
et au-delà peuvent désormais rejoindre le site ONTransfer.ca. En plus de cette
expansion, nous venons d’introduire l’intelligence artificielle (IA) sur le site!
Outre les fonctions de filtrage classiques, les utilisateurs pourront désormais
effectuer des recherches dans la base de données des parcours
d’ONTransfer.ca à l’aide de questions en langage naturel - par exemple, « Je
veux faire un transfert vers le Sheridan College » ou « J’ai un grade généraliste
en arts et en sciences et je veux obtenir un diplôme ». Consultez le nouveau
site!

https://ontransfer.ca/i/ontransfer.fr+pathways_search
https://ontransfer.ca/i/ontransfer.fr+pathways_search
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Nous recherchons un.e chercheur/chercheuse senior pour jouer un rôle
principal dans les projets et activités de recherche du CATON, et un.e
chercheur/chercheuse pour soutenir diverses activités de recherche au cours
des 12 prochains mois. Les candidatures pour ces deux postes seront étudiées
à partir du vendredi 10 mai 2024. Rejoignez-nous pour façonner l’avenir de la
recherche au CATON. Pour en savoir plus et postuler, cliquez ici.

Inscrivez-vous dès aujourd’hui : Journée de
développement professionnel sur les
transferts du CATON
Jeudi 23 mai 2024, Centre de conférence Chestnut,
Toronto
Le jeudi 23 mai, le CATON organisera une journée de développement
professionnel sur le transfert, un événement complet d’une journée conçu pour
favoriser le développement professionnel, faciliter l’échange de connaissances

https://oncat.easyapply.co/
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et cultiver un esprit de communauté entre les professionnels du transfert de
l’Ontario. Cette session interactive gratuite et en personne sera une occasion
de… :

Pouvoir élargir votre réseau avec des collègues de toute la province qui
s’occupent de transferts
Découvrir des initiatives de transfert nouvelles, passionnantes, et
susceptibles de contribuer à votre travail
Prendre part, avec vos pairs, à des séances de travail

L’inscription est gratuite et se fait selon le principe du premier arrivé, premier
servi. 

Avez-vous rejoint le CRC, le groupe des conseillers
en reconnaissance de crédits du CATON?
Avez-vous rejoint le Groupe des conseillers en reconnaissance de crédits
(CRC) du CATON, ou avez-vous un nouveau collègue en transfert dans votre
équipe? En rejoignant le CRC, vous serez en contact avec une communauté
dévouée de professionnels du transfert de toute la province qui se rencontrent
régulièrement, partagent des pratiques prometteuses, discutent des défis et
explorent des solutions. L’adhésion est gratuite et ouverte à toute personne
impliquée dans le transfert postsecondaire. Pour adhérer, veuillez contacter
Sanja Pavlovic (spavlovic@oncat.ca).

S'inscrire maintenant

mailto:spavlovic@oncat.ca
https://www.eventbrite.ca/e/oncats-transfer-professional-development-day-tickets-861705031947?aff=oddtdtcreator
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L-R: Moderator Jennifer Sparks; Shannon Fraresso, University of Guelph; Constant
Yen, Seneca College; Flora Barczi, George Brown College.

Série de vidéos sur la conférence du CATON
sur la mobilité et les parcours des étudiants :
Le panel d’étudiants
Le panel d’étudiants est composé d’étudiants et de diplômés actuels qui
partagent leurs expériences personnelles en matière de transfert et proposent
le point de vue des apprenants sur les parcours et les aboutissements en
Ontario.   

Sous la houlette de Jennifer Sparks, de l’Université de Guelph, les panélistes
ont partagé leurs points de vue personnels sur la manière dont ils ont surmonté
les difficultés et trouvé le succès, avant et après leur transfert.   

« Les étudiants évoquent ce qui a motivé leur décision de transfert, le type de
transfert dans lequel ils se sont engagés, les ressources qu’ils ont utilisées
pour se frayer un chemin tout au long de leur parcours, ainsi que les conseillers
en transfert, le personnel de l’établissement et les autres soutiens qui les ont
aidés dans leur cheminement universitaire unique », explique Jennifer. « Dans
l’ensemble, il s’agissait d’une occasion privilégiée de partager, de réfléchir et
de valoriser les expériences des étudiants transférés. » 
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Infographie mensuelle du CATON   
L’infographie de ce mois-ci est issue de notre propre base de données
ONTransfer.ca! Les parcours d’études sont des voies de transfert définies d’un
programme postsecondaire à un autre. Les parcours sont créés par les
établissements postsecondaires et sont généralement reliés par des
programmes ou des domaines d’études connexes (p. ex. comptabilité →
administration des affaires). Les parcours peuvent inclure plusieurs
établissements (collèges, universités et instituts autochtones), avoir des
conditions d’admission et/ou des programmes spécifiques, et permettent
généralement à l’étudiant de transférer des cours ou des crédits entre les
établissements.

Nous vous invitons à télécharger et à partager cette infographie avec vos
collègues du secteur, sur les plateformes des réseaux sociaux, sous forme
d’affiches ou de documents à distribuer.

https://youtu.be/3SQsYWWRJL0?si=uLMkuj6IytLfB6Br
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RAPPEL AUX ABONNÉS :
Ajoutez le CATON à votre carnet d’adresses
pour continuer à recevoir notre bulletin
d’information!
Pour vous assurer que notre bulletin d’information arrive bien dans votre boîte
de réception, veuillez ajouter communications@oncat.ca à votre carnet
d’adresses ou à votre liste d’expéditeurs fiables. Grâce à ce simple geste, vous
vous assurez de ne jamais manquer les dernières nouvelles, les mises à jour et
les points de vue du CATON.
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